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Wczoraj (18.12) na sesji Rady Miejskiej Skoczowa obecny był wojewoda śląski Jarosław
Wieczorek. Jedną z poruszonych przez radnych kwestii były ekrany akustyczne, które w tym
roku zostały zamontowane przy drodze szybkiego ruchu przebiegającej przez Górny Bór.

fot. KR/ox.pl

Zdaniem mieszkańców osiedla i radnego Tomasza Pszczółki, problem hałasu nie tylko nie został rozwiązany, ale
przybrał na sile. - Czekaliśmy na te ekrany akustyczne - do starych dobudowano nowe, które nie spełniają
swojej roli. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad wykonała ponownie pomiary, ale nie chce
nam udostępnić danych po realizacji. Mieścimy się w normach do 55 decybeli, ale hałas, który unosi się
ponad tymi szklanymi ekranami, przenosi się na całe osiedle - mówił radny.

- Z pewnością zwrócę się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z prośbą o komentarz i
wyjaśnienie. Zakładam, że wszystko powinno się odbywać zgodnie z założeniami projektu, a wykonawca
miał je osiągnąć. Dlaczego tak nie jest? Takich informacji będę mógł Panu udzielić po zapoznaniu się z
danymi - zapewniał wojewoda Jarosław Wieczorek.

Wojewoda wypowiedział się także na temat skoczowskiej estakady. Pisaliśmy o tym tutaj - LINK.

O ekranach na Górnym Borze pisaliśmy już wcześniej:

Skoczów: Górny Bór doczekał się ekranów
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https://wiadomosci.ox.pl/skoczow-wojewoda-o-estakadzie,61323
https://wiadomosci.ox.pl/skoczow-gorny-bor-doczekal-sie-ekranow,55620
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